

akan “terzalim” kerana kurang pengertiannya.

Hendak dicari wakil orang yang tahar¹

tidak pula dibolehkan.

Kedua: Mencari jalan menutup perusahaannya –
Ertinya mata pencarian sebahagian buruhnya
akan tertutup daripadanya.

Inilah kesulitan-kesulitan yang dihadapi oleh majikan-majikan
kecil menghadapi buruhnya disebabkan undang-undang yang
sama di antara majikan besar dan majikan kecil.

Kerana majikan-majikan kecil ini kebanyakan berasal
dari buruh dan tidak pula banyak yang mengetahui selok
belok undang-undang buruh terutamanya tidak ada masanya
bagi mengkaji peraturan-peraturan buruh maka seyogialah
kerajaan memberi perhatian dan timbangan kepada mereka.
Mereka patut mendapat perhatian yang saksama dan
timbangan yang penuh daripada kerajaan kerana kehidupan
mereka adalah lebih berat daripada tanggungan seorang buruh
di dalam memajukan usahanya untuk mencari sara
hidupnya.

Perhatian kerajaan atas ini baharulah bermakna
yang kerajaan adalah memerhatikan seluruh kehidupan rakyat
- tidak segolongan diberi kelulusan dan segolongan
menderita sebab-sebab perbuatannya, adanya.

* * *

Suara Malaysia ke Indonesia

Ulasan-ulasan radio Suara Malaysia ke Indonesia
mengenai bagaimana bahayanya pemerintahan Sukarno memerintah
di Indonesia adalah bernas dan patut dipuji,
ulasan-ulasan yang dibuat itu adalah ulasan-ulasan umum

mengenai siasah tetapi hampir-hampir tidak tersebut bagaimana
agama Islam ditindas oleh Sukarno dan komplotannya.

Di dalam pemilihan umum yang pernah diadakan
di Indonesia masa yang lampau adalah menjadi gambaran
bahawa daerah Jawa Barat dan Jawa Timur adalah parti-parti
Islam masih kuat iaitu selain daripada di daerah-daerah
lain daripada Pulau Jawa hampir-hampir semuanya dikuasai
oleh Masyumi, ertinya parti-parti Islam.

Sekarang Masyumi sudah diharamkan tetapi
orang-orang Masyumi masih hidup. Ertinya di daerah-daerah
selain daripada Pulau Jawa orang-orang Islam masih ada
dan masih bersedia bergerak.

Untuk mereka adalah perlu kepada penerangan-penerangan dan
semangat perjuangan mereka dihidupkan jika kerajaan
berfikir perlu meruntuhkan pemerintahan Sukarno yang
ditunggangi oleh *Communist* itu.

Radio Malaysia wajib mengadakan ulasan-ulasan
mengenai perkara yang tersangkut dengan keagamaan
di Indonesia. Untuk mengadakan ini mestilah berhati-hati
menggunakan orang-orangnya iaitu janganlah digunakan orang-orang
yang biasa *bermudhabdhab* atau bermuka dua. Ini berbahaya dan
propagandanya tidak akan berkesan.

Carilah orang-orang kita sendiri untuk
mengelolakan supaya lebih berkesan dan boleh diterima oleh
seluruh umat Islam Indonesia.

Hancurkanlah pemerintahan Sukarno dengan
menggunakan jalan menghidupkan semangat perjuangan
umat Islam mengawal negaranya daripada perkosaan
Communist dan perbuatan sewenang-wenang Sukarno!

¹ Perkataan sebenar ialah ‘tahu’